

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S23/24-012

教務組 ~ 獎勵計劃

本校向來重視學生的學業表現，包括測驗及考試成績、上課學習態度、功課作業表現等，故特設下列獎項，鼓勵表現良好的學生：

1. 陳樹渠獎學金

中五級學生於下學期考試平均分與上學期平均分比較，進步最大的前六名將獲頒陳樹渠獎學金港幣五百元正。(頒獎禮於新學年開學日早會上舉行)

2. 陳麗玲獎學金

中六學生在校內達 B 等操行，並能考入本地或外地大學學位課程，將按大學的排名獲頒陳麗玲獎學金一千元至三千元。

3. 學業成績獎勵計劃

於期考成績表現卓越的學生（如每班第一名、每級第一名、每科第一名等）將獲頒發書券及獎狀以示獎勵。

4. 學科獎勵計劃

學生在學科方面有良好表現，例如擔任科長、協助科務工作、測驗及功課成績優異等，經科任老師推薦，將獲記優點以示獎勵。

5. 傑出學生獎勵計劃

在學業或課外活動方面有傑出表現的學生，將安排校外考察活動作獎勵。

6. 學行進步獎

家教會將設獎項予學業成績及操行有顯著進步的學生。

此致
各位家長

2023 年 9 月 1 日



招祥麒

校長 招祥麒博士

Academic Committee - Award Programmes

With the School's continuous emphasis on academic achievements including results in tests and exams, learning attitude in class as well as homework performance, the following awards will be bestowed to students with excellent performances.

1. Chan Shu Kui Scholarship

The Chan Shu Kui Scholarship (HK\$500) will be awarded to F.5 students (the top six students) who make the greatest improvement in their average exam scores in the second term compared with the first term.

2. Chan Lai Ling Scholarship

The Chan Lai Ling Scholarship (HK\$1000 – HK\$3000, according to the ranking of University) will be awarded to F.6 students who achieved B Grade conduct in school and are admitted to local or foreign university degree courses.

3. Top Student Scheme

Students with exceptional performance in exams (e.g. the top student in every class, form or subject) will be awarded book vouchers and a certificate.

4. Subject Award Scheme

Students who show great academic accomplishments in tests and homework or take up duties as subject representatives will be nominated by their teachers and they will be awarded a good mark.

5. Outstanding Student Award Scheme

A valuable outing opportunity will be given to students who demonstrate excellent performance in academic and extra-curricular activities.

6. Best Improved Award

The Parents and Teachers Association will present awards to students with significant improvement in both conduct and academic results.

Thank you very much for your attention.



A handwritten signature in black ink, which appears to read 'Chiu Cheung Ki', is written over a horizontal line.

Dr. CHIU Cheung Ki
Principal